
Az Egyház elpusztíthatatlan 
 
Drága gyermekek, én mindig veletek vagyok, mert Fiam rám bízott benneteket. És nektek, 

gyermekeim szükségetek van rám, kerestek, hozzám jöttök, és megörvendeztetitek édesanyai 
szívemet. Szeretlek és szeretni is foglak benneteket, benneteket, akik szenvedtek, és akik 
fájdalmaitokat és szenvedéseiteket Fiamnak és nekem ajánljátok fel. Szeretetem keresi minden 
gyermekem szeretetét, gyermekeim pedig keresik az én szeretetemet. Jézus a szeretet által 
keresi az egységet Ég és Föld között, a Mennyei Atya és közöttetek gyermekeim, az Ő Egyháza 
között. Ezért sokat kell imádkozni, imádkozni és szeretni az Egyházat, amelyhez tartoztok.  

Az Egyház most szenved, és olyan apostolokra van szüksége, akik szeretik az egységet, 
tanúságtételükkel Isten útját mutatják; olyan apostolokra, akik szívvel megélve az 
Eucharisztiát nagy dolgokat cselekednek; szüksége van rátok, szeretetem apostolaira.  

Gyermekeim, az Egyházat kezdettől fogva üldözték és elárulták, de napról napra növekedett. 
Elpusztíthatatlan, mert Fiam érte adta a szívét – az Eucharisztiát, és feltámadásának fénye 
ragyogott és ragyogni fog felette. Ezért, ne féljetek.  

Imádkozzatok pásztoraitokért, hogy legyen erejük és szeretetük az üdvösség hídjaivá lenni. 
Köszönöm nektek.  

(Medjugorje, 2015. december 2.) 
 
Nagyon szépen fejti ki a Szűzanya, hogy a szeretet milyen erős és éltető kapocs nem csak 

közöttünk, hanem az égiek és a földiek között is. Jó érzéssel olvassa az ember, hogy a 
szenvedések, fájdalmak felajánlása gyümölcsöt termő szeretet gyakorlat. Felhív minket a 
Szűzanya, hogy szeressük Egyházunkat. Egyházunkat minden látható és láthatatlan hibáival 
együtt szeretnünk kell, és ragaszkodnunk kell hozzá, hiszen az Krisztus Misztikus Teste. 

Komoly szavak hangzanak el ebben az üzenetben: az Egyház most szenved, annak 
egységéért kell küzdenünk, imádkoznunk. Ezek szerint nagyon komoly veszély van az 
Egyház kettészakadására. 

A Szűzanya itt, amikor igyekszik megnyugtatni minket, akkor egyértelműen felhívja a 
figyelmünket az Eucharisztia fontosságára. Az Eucharisztia egyrészt a szentmise áldozatot, 
másrészt az Oltáriszentséget is jelenti. A szentmise áldozatban érkezik közénk a pap 
szavainak engedelmeskedve Jézus Krisztus az Oltáriszentségben, mely formában érezhető 
módon látogat meg bennünket a szentáldozásban. Jézus megjelenése a szentmisében életet 
adó erő. Érthető annak fontossága, hiszen az életet adó erő hiányzik, akkor honnan lehessen 
pótolni az életet? Az Eucharisztia nagyon fontos! 

A Szűzanya azt is kéri, hogy imádkozásunk egyik fő iránya továbbra is a papjainkért 
mondott imánk legyen, azért, hogy legyen erejük és szeretetük az igaz hitben megmaradva az 
összeköttetést biztosítani ég és föld között. Hogy legyen erejük az üdvösség hídjaivá lenniük.  

Ne felejtsük, hogy a sátán a pásztorokat mindig jobban támadja, mint a bárányokat, mert ha 
egy pásztor eltéved, az összes rábízott bárányt is tévedésbe viszi. Ezért van a híveknek 
nagyon nagy felelőssége a papjainkért folytatott imahadjáratban. Ezért kell rendszeresen 
imádkozni és alkalmasint böjti felajánlással élni papjaink hitének megtartásáért, a hitük 
növekedéséért. Ahogy a világ körülöttünk egyre zavarosabbá válik, úgy egyre inkább oda kell 
figyelnünk a papjainkért mondott imáinkra. Ne csüggedjünk, ki kell tartanunk ebben is! 

Jánossy Gábor 
 
 

 


